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Protokół Nr XIII/25 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 14 marca 2025 r. 

w godzinach: 1212 – 1434 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram XIII Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 14 marca 2025 r. o godz. 12:12. Obrady sesji są 

transmitowane, a administratorem danych jest Gmina Lubartów. Pełna treść klauzuli 

informacyjnej została wywieszona na tablicy ogłoszeń przed salą konferencyjną,  

a także na stronie internetowej Gminy Lubartów.  

 

PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 13. Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otrzymaliście Państwo 

zawiadomienia z proponowanym porządkiem obrad. Zawiadomienia wyświetlają się 

również na tabletach. W Punkcie 15. będzie zmiana – uchwała zmienia brzemiennie 

na wyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2026 roku. Czy ktoś  

z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę uwag. Przejdziemy do 

zatwierdzenia porządku obrad przez głosowanie za pomocą urządzeń do głosowania 

przy jednoczesnym podniesieniu ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem porządku obrad, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch powitał zaproszonych i przybyłych 

gości. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że porządek 

obrad dzisiejszej sesji został zatwierdzony.  

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Protokoły z XI i XII Sesji Rady 

Gminy Lubartów są wyłożone do wglądu na sali obrad oraz są dostępne  

w Biurze Obsługi Rady. Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołów? Nie 

widzę uwag, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu z XI Sesji rady Gminy 

Lubartów. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z XI Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z XI Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 13. głosami. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z XII Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z XII Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 13. głosami. 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Wójta  

o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni, drodzy Goście, zacznę od postepowań – w tej chwili jest prowadzone 

postepowanie dotyczące zakupu samochodów: ciężarowego ssąco-płuczącego 

przeznaczonego do ciśnieniowego czyszczenia kanalizacji. Ponownie ogłoszono 

przetarg po unieważnieniu przetargu na zakup ciągnika rolniczego z osprzętem –  
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w jego skład wchodzą pług, posypywarka, frezarka do renowacji dróg szutrowych i 

gruntowych, walec drogowy wibracyjny, odchwaszczarka oraz zamiatarka, furgon 

serwisowy służb wodnokanalizacyjnych – wyposażony w profesjonalny sprzęt, taki jak 

pompa do odwadniania wykopów, kamera inspekcyjna, zestaw do nawiercania 

wodociągów pod ciśnieniem, cyfrowy miernik wydajności hydrantów oraz elektryczna 

zamrażarka do rur. 

 Ogłoszone zostało także postępowanie w sprawie dostawy kruszyw na remont 

dróg gminnych na terenie gminy Lubartów.  

 W tej chwili trwa przekazywanie 876 instalacji OZE – instalacji solarnych oraz 

kotłów na biomasę. Przekazujemy to na własność uczestników projektu „Czysta 

energia w Gminie Lubartów” zrealizowanego w 2019 r.  

 W wyniku rozstrzygnięcia konkursów na dyrektorów – szkoły podstawowej  

w Szczekarkowie oraz zespołu szkolono-przedszkolnego w Skrobowie, wyłonieni 

zostali kandydaci na powierzone stanowiska, na okres 5 lat od 1 września 2025 r. Są 

to: pani Anna Zmysłowska – dyrektor SP w Szczekarkowie i pan Robert Kozak – 

dyrektor ZSz-P w Skrobowie.  

 17 lutego br. skończyliśmy przyjmowanie wniosków dotyczących zmian w planie 

ogólnym. Wpłynęła rekordowa liczba 1181 wniosków. Jest to ogromna praca dla 

naszych referatów. Dodatkowo mamy pracę związaną z wypisami i wyrysami – ma to 

związek z budową drogi ekspresowej S19. Trzeba będzie wykonać ok. 1 500 wypisów 

i wyrysów.  

 Chciałbym również poinformować Państwa Radnych, że wpłynął pozew z firmy 

„Investmil”. W kwietniu będzie pierwsze posiedzenie sądu w tej sprawie. Dotyczy to 

roszczeń, jakie ta firma składa wobec Gminy Lubartów. Są to roszczenia odnoście 

waloryzacji kosztów pracowniczych oraz kosztów materiałowych związanych z tą 

inwestycją na ponad 2 000 000 zł oraz dotyczy to wykonania robót dodatkowych, na 

które nie było podpisywanych żadnych umów, ani żadnych aneksów do umowy. 

Pierwsze posiedzenie sądu będzie ok. 8 kwietnia br. Dziękuję.                              

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Czy ktoś  

z Państwa ma pytania do sprawozdania Wójta? Nie widzę pytań. Przechodzimy do 

Punktu 6.  

PUNKT 6. 

Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego oraz działalności policji na terenie gminy Lubartów  

w roku 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Informację Policji o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz działalności policji na terenie gminy 

Lubartów w roku 2024 przedstawi nam Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy 

Powiatowej Policji w Lubartowie – podinsp. Radosław Dawidek. Oddaję Panu głos. 
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Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Lubartowie 

podinsp. Radosław Dawidek przedstawił Informację Policji o stanie bezpieczeństwa 

i porządku publicznego oraz działalności policji na terenie gminy Lubartów w roku 2024 

zgodnie z załącznikiem do protokołu.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Czy ktoś ma pytania 

do Pana Naczelnika? Proszę Pana Wójta. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowna Rado, ja również dziękuję 

Panu Naczelnikowi za to sprawozdanie i chciałbym podziękować za to, co Policja robi 

dla naszych mieszkańców. Liczę na przyszłość na taką współpracę, bo taka 

współpraca jest dla nas, jako mieszkańców gminy kluczowa. Liczę, że w przyszłym 

roku ta współpraca również będzie wzorowa. Chciałbym zapytać w imieniu 

mieszkańców o Krajową Mapę Zagrożeń Bezpieczeństwa – w jaki sposób mieszkańcy 

mogą zgłaszać potencjalne zagrożenia? 

Naczelnik Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Lubartowie 

podinsp. Radosław Dawidek – Dziękuję za to pytanie i powiem po krótce – jest to 

aplikacja, która można ściągnąć na telefon przez Internet, wchodząc na tę Mapę  

i anonimowo dodając opis zagrożenia, zaznaczając lokalizację. Nie trzeba tam 

żadnych danych wpisywać. Każdy obywatel ma prawo skorzystać z tego. My każdego 

dnia sprawdzamy zgłoszenia, weryfikujemy je i kierujemy, jeśli trzeba – patrole we 

wskazane miejsca. Dziękuję.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Czy są 

jeszcze jakieś pytania? Przechodzimy do następnego punktu naszych obrad. 

PUNKT 7. 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Lubartów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Sprawozdanie przedstawi nam 

Pani Sekretarz Justyna Rycuniak. Oddaję Pani głos. 

Sekretarz Gminy Lubartów Pani Justyna Rycuniak przestawiła Sprawozdanie  

z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Lubartów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok zgodnie z załącznikiem do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Czy ktoś ma pytania 

do Sprawozdania? Jeśli nie ma pytań, przechodzimy do kolejnego punktu. 
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PUNKT 8. 

Sprawozdanie z realizacji Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej w Gminie Lubartów w 2024 roku oraz potrzeby związane z realizacją 

zadań. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Sprawozdanie z realizacji 

Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej w Gminie Lubartów  

w 2024 roku oraz potrzeby związane z realizacją zadań przedstawi nam Kierownik 

GOPS w Lubartowie Pani Jolanta Gryzio. 

Kierownik GOPS w Lubartowie Pani Jolanta Gryzio przedstawiła Sprawozdanie  

z realizacji Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej w Gminie 

Lubartów w 2024 roku oraz potrzeby związane z realizacją zadań zgodnie  

z załącznikiem do protokołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

ma pytania do Sprawozdania? Nie widzę pytań. Przechodzimy do następnego punktu. 

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały przedstawi 

nam Kierownik GOPS w Lubartowie Pani Jolanta Gryzio. Ponownie oddaję Pani głos.  

Kierownik GOPS w Lubartowie Pani Jolanta Gryzio przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” 

na 2025 rok zgodnie z załącznikiem do protokołu.     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy ktoś z Państwa ma pytania lub uwagi projektu uchwały Nie widzę pytań. Projekt 

uchwały był opiniowany podczas dzisiejszego posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty  

i Spraw Społecznych. Proszę Wiceprzewodniczącą Komisji o opinię. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani 

Małgorzata Bartkowicz – Komisja Oświatowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Osłonowego „Opieka na odległość 60+” na 2025 rok, 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 
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 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych. Nie było głosów przeciw  

i wstrzymujących się. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13. głosami. 

PUNKT 10. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych 

prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka samorządu 

terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania udzielonej dotacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały omówi 

Dyrektor SZASz w Lubartowie Pani Anita Kusio. 

Dyrektor SZASz w Lubartowie Pani Anita Kusio przedstawiła projekt w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji zgodnie z załącznikiem 

do protokołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych. Proszę Wiceprzewodniczącą 

Komisji o przedstawienie opinii. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani 

Małgorzata Bartkowicz – Komisja również pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad projektem uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów 

oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania udzielonej dotacji, proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych, Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami. 

PUNKT 11. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Lubartów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Oddaję głos w tej sprawie 

Kierownikowi Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Panu 

Michałowi Dejce. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Pan 

Michał Dejko przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Lubartów na 2025 rok zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Budżetu i Rozwoju, zatem proszę Przewodniczącą tej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Lubartów na 2025 rok, proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13.Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami. 
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PUNKT 12. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji 

przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1541 L w 

miejscowości Wola Mieczysławska. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W tym punkcie oddaję głos 

Panu Wójtowi. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wstępnej lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1541 L 

w miejscowości Wola Mieczysławska zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Budżetu i Rozwoju, zatem proszę Przewodniczącą tej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa również pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wstępnej 

lokalizacji przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 1541 L  

w miejscowości Wola Mieczysławska, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych. Nie było głosów przeciw oraz 

wstrzymujących się. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13. głosami za. 

PUNKT 13. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości gruntowych niezabudowanych na rzecz 

Gminnej Biblioteki Publicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały omówi 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław Dobrzyński. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław 

Dobrzyński przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości gruntowych niezabudowanych na rzecz Gminnej Biblioteki 

Publicznej zgodnie z załącznikiem do protokołu.   
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Budżetu i Rozwoju, zatem proszę Przewodniczącą tej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Pana Kierownika 

projekt uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowych niezabudowanych na rzecz 

Gminnej Biblioteki Publicznej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13.Radnych. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami za. Ogłaszam 10 minut przerwy. 

Przerwa.  

PUNKT 14. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

projektu uchwały oraz wyrażenie opinii przez Przewodniczącą Komisji Skrag, 

Wniosków i Petycji Panią Joannę Świniarską 

Przewodnicząca Komisji Skrag, Wniosków i Petycji Pani Joanna Świniarska 

omówiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji zgodnie z załącznikiem do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję w temacie 

petycji. Jeśli nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania.         

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 
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 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 12. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12. Radnych. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 12. głosami. 

/Radna Pani Anna Dobrzyńska poza salą obrad/. 

PUNKT 15. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W tym punkcie oddaję głos 

Panu Wójtowi. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego zgodnie z załącznikiem do 

protokołu.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję.  

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu i Rozwoju, zatem proszę 

Przewodniczącą tej Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska –  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na wyodrębnienie funduszu sołeckiego, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 10 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10. Radnych, nie było głosów przeciw  

wstrzymało się 3. Radnych. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 10. głosami. 
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PUNKT 16. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla  Zakładu Usług 

Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii 

na 2025 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały przedstawi 

nam Skarbnik Gminy Lubartów, Pani Anna Jankowska.  

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych dla  Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie  

z siedzibą w Skrobowie-Kolonii na 2025 r. zgodnie z załącznikiem do protokołu.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę pytań. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Budżetu i Rozwoju, zatem proszę Przewodniczącą tej Komisji  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla  Zakładu 

Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-

Kolonii na 2025 r., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami. 
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PUNKT 17.  

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

PUNKT 18. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Punkt 17. oraz Punkt 18. 

omówi nam Pani Skarbnik Anna Jankowska. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej oraz w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025 zgodnie z załącznikiem do protokołu.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję dotyczącą tych dwóch omawianych punktów. Czy są pytania? Oba 

projekty uchwał były omawiane na Komisji Budżetowej dzisiaj przed sesją. Proszę 

Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu uchwały  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej oraz w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami za, przy 13. Głosach. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 
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W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami za.  

PUNKT 19. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Gminy Lubartów na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Przedstawię Państwu Plan 

pracy Rady Gminy Lubartów na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch odczytał projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Lubartów na 2025 rok zgodnie  

z załącznikiem do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania lub uwagi do planu pracy Rady Gminy Lubartów na 2025 rok? Jeśli nie 

ma pytań i uwag, przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy Lubartów na 2025 rok, proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami. 

 

PUNKT 20. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Lubartów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

przez Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju  planu pracy Komisji Budżetu  

i Rozwoju Rady Gminy Lubartów na 2025 rok. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska przedstawiła 

plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Lubartów na 2025 rok zgodnie  

z załącznikiem do protokołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Czy ktoś ma pytania lub uwagi do planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju 

na 2025 rok? Jeśli nie ma pytań i uwag, przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Lubartów na 2025 rok, proszę o 

podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 

13.Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami za.  

PUNKT 21. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Rady Gminy Lubartów na 2025 

rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Wiceprzewodniczącą 

Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych o przedstawienie planu pracy Komisji 

Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych na 2025 rok.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani 

Małgorzata Bartkowicz przedstawiła plan pracy Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Społecznych na 2025 rok zgodnie z załącznikiem do protokołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy ktoś ma pytania lub uwagi do planu pracy Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Społecznych na 2025 rok? Jeśli nie ma pytań i uwag, przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Rady Gminy Lubartów na 

2025 rok, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 
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 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 13. 

Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13. głosami. 

PUNKT 22. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubartów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

na 2025 rok Przewodniczącą Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Skrag, Wniosków i Petycji Pani Joanna Świniarska 

przedstawiła plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubartów na 

2025 rok zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy ktoś ma pytania lub uwagi do planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 

2025 rok? Jeśli nie ma pytań i uwag, przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Lubartów na 2025 rok, 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W głosowaniu udział wzięło 

13. Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13. głosami. 

PUNKT 23. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubartów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok 

Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ireneusz Pożak przedstawił plan pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubartów na 2025 rok zgodnie z załącznikiem do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Czy ktoś ma pytania lub uwagi do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok Jeśli nie 

ma pytań i uwag, przechodzimy do głosowania. 



 

16 
 

 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubartów na 2025 rok, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na sali obrad znajduje się 

13.Radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13. Radnych i wszyscy byli za. 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13 głosami. 

PUNKT 24. 

Informacja Wójta o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Teraz proszę Wójta Gminy 

Lubartów o przedstawienie Informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych oraz udzielonych na nie odpowiedziach.  

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowni Radni, w okresie od 

ostatniej sesji nie wpłynęły interpelacje i zapytania Radnych, w związku z tym nie 

udzielono na nie odpowiedzi. Dziękuję.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

PUNKT 25. 

Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa zgłasza 

wolne wnioski, oświadczenia lub komunikaty? Pozwolą Państwo, że jako pierwszy 

zabiorę głos. Panie Wójcie, Szanowna Rado, wpływają do mnie niepokojące sygnały 

od moich mieszkańców w sprawie nowej inwestycji, która mogłaby powstać na terenie 

miejscowości Skrobów-Kolonia, na którego terenie działała firma „Stella”. Chciałbym, 

żeby ktoś odniósł się do tych informacji.  

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Pan 

Michał Dejko – Szanowni Państwo, w dniu wczorajszym wszczęto postępowanie 

administracyjne w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach 

zgody na realizacje przedsięwzięcia pod nazwą: „Organizacja i wyposażenie stacji 

odzysku surowców z materiałów segregowanych Skrobowie-Kolonii”. Postępowanie 

zostało wszczęte na wniosek przedsiębiorstwa „PONTES” Sp. z o.o. Na ten moment 

nie jesteśmy w stanie określić szerszych opinii co do tego przedsięwzięcia. Dotyczy to 

działek nr 480/1 i 480/2 w obrębie geodezyjnym 14-Skrobów-Kolonia. Stacja odzysków  

przewiduje składowanie tam odpadów cmentarnych – odpady ulegające biodegradacji, 
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szkło, tworzywa sztuczne, papier i tektura, metale i inne odpady nie ulegające 

segregacji, baterie i akumulatory. Ilość odpadów nie przekroczy 10 ton na dobę. 

Planowana jest tam m.in. linia sortownicza, linia do produkcji zniczy czy linia do 

produkcji prefabrykatów betonowych. Wójt Gminy Lubartów zwrócił się do instytucji  

o opinie, czy konieczna jest rozszerzona procedura postępowania – rozszerzona  

o udział społeczeństwa. Czekamy na odpowiedź od tych instytucji.   

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Łukasz Żmuda – Tu nasuwa mi 

się znowu pytanie – ponieważ podobnie było z mieszkańcami Annoboru i Annoboru-

Kolonii – dlaczego mieszkańcy Skrobowa-Kolonii dowiadują się o tym jako ostatni? 

Szanowni Państwo, chcę też powiedzieć, że cieszy mnie powrót do funduszu 

sołeckiego. 

Radny Pan Sławomir Sugier – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, mam taki 

wniosek, ponieważ mieszkańcy Woli Mieczysławskiej, Mieczysławki zostali poniekąd 

wykluczeni z dojazdem autobusów. Nie wiem, czy jesteśmy w stanie wpłynąć na 

Starostwo, ponieważ to Starostwo organizują przetarg – a trasa ta została 

wyeliminowana. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Panie Radny, Pan dobrze wie, 

że jest to zadanie Powiatu, nie zaszkodzi udać się tam i zapytać.  Miałem taką 

informację, że trasy miały ruszyć od 1 marca br., to się nie stało. Nie mamy, jako Gmina 

na to wpływu. Proszę Pana Wójta. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – To jest zadanie Powiatu, ale wiem, że 

był problem na uruchomienie przewoźników na tej trasie. Pytałem także Wojewodę 

Lubelskiego, czy będzie dodatkowy nabór, ale nie otrzymałem sprecyzowanego 

terminu. Jako Gmina, dofinansowujemy transport publiczny, więc sprawę 

monitorujemy. 

Radny Pan Ireneusz Pożak – Chciałbym podziękować za wolę dofinansowania 

zakupu wozu strażackiego dla OSP w Nowodworze. Jako OSP postaramy się również 

o dofinansowanie z innych instytucji.    
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PUNKT 26. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Wobec wyczerpania  porządku 

obrad dzisiejszej sesji, zamykam XIII Sesję Rady Gminy Lubartów.  

Dziękuję Państwu za obecność.   

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Mariusz Goluch 

 

 


